



PROTOKOLL

Protokoll fört vid styrelsemöte med MBF 2025.01.26

Plats: Bridgelokalen, Ångammargatan 6 i Västerås

Tid: 15:00 - 17:15

Närvarande: Lennart Ekholm

Krister Källén

Ann-Sophie Tersmeden

Per-Åke Jansson

Ulf Sundberg

Björn Avén

Lena Andersson

Frånvarande Elisabeth Stanley

Leif Jonsson

1. Mötets öppnande.

Ordförande Lennart Ekholm öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Föregående mötesprotokoll.

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

3. Ekonomi.

- Inget särskilt att rapportera.
- Kommande utgifter är förbundsutgifter, i vår.
- Årsmötet ville att vi tar upp frågan om en lämplig kassabehållning. Vi kom fram till att ha runt 75-80000 kr som "buffert".

4. Tävlingar.

- Hur får vi fler till Silvertävlingar? Kan vi locka genom att ha tävlingar med en "meriterad" tillsammans med en mindre meriterad, som vi gjorde den 6 oktober 2024 (max gemensamt handikapp).
- Ska vi starta Rallytävlingar igen? Det bygger på att Silvertävlingar arrangeras, så det verkar svårt att få till det. Folkareträffen t.ex. blir inte av i år.
 - Per-Åke kontrollerar med förbundet på vilket sätt vi kan arrangera Rallytävlingar.
- Inbjudan DM-par går ut i februari
- Subvention till bridgeläro-utbildningar. Beslutades att inte subventionera. Det är upp till klubbarna att betala för sina medlemmar som går sådana kurser.
- HCP-tävlingar på Bridgefestivalen. Vad kan man göra för att locka fler tävlande i slutet av veckan, då det vanligtvis kommer ganska få till brons-tävlingarna. Vi ställer oss positiva till att man gör ett försök, kanske någon form av mentorsbridge.
- Vi fortsätter med differentierad avgift till nästa säsongs DM-tävlingar.



- Rapport från DM-tävlingar 2024
 - DM damer: 10 par - ett eller två par till SM
 - DM mix : 19 par - förhoppningsvis två par till SM
 - DM individuellt 26 spelare
 - DM veteraner 12 par - ett par vidare till SM

DM/SM lag hålls i februari. 3 anmälda lag.

5. Utbildningar.

- Ruterkurs med 5 deltagare hölls i oktober.
- Tävlingsledarkurs (TL 1) bör hållas i höst. Per-Åke sonderar terrängen vilka ledare som kan tänkas hålla kurs samt bestämma datum.
- Läget på klubbarna gällande kurser:
 - E-tuna har en nybörjarkurs med två deltagare + några som repeterar
 - Folkare vill börja en nybörjarkurs i mars
 - Köping har 29 nybörjare/fortsättning
 - Arboga har 4-5 nybörjare/fortsättning
 - Västeråsbridgen har 4 kurser. Nybörjare 13 pers, 2 st steg tre och en steg fyra Totalt ca 70 kursdeltagare.
- Om Bridge-Time kommer i stället för Ruter måste sådana kurser arrangeras. Beslut kommer tidigast på stämman i höst. Vilka är intresserade - vilka ska vi skicka till förbundets kommande utbildning? Några i styrelsen verkar vilja delta.

6. Kommunikation/Information.

- Fråga från förbundet är hur vi bättre får ut information till medlemmarna. Lägga ett utskick tillsammans med Bridgetidningen.

7. Övriga frågor.

- Tre tematräffar arrangeras av förbundet under våren.
- Vi bör hålla en **klubbträff**, om inte annat för att sprida information. Beslutas att hålla sådan träff söndagen 30 mars. Lennart skickar inbjudan. Minst 5 klubbar bör delta. Träffen ska ta upp
 - rekrytering av nya medlemmar
 - rekrytering till tävlingar
 - Information - hur vill klubbarna ha sin information? Ser klubbarna till att klubbmedlemmarnas e-postadresser är uppdaterade?
 - Förbundets fråga om HCP 30+ på festivalen
 - Bridge Time
 - uppdatering av Bridge Mate
 - I-medlemsskap - ska det finnas kvar?
 - Information om Förbundets tematräffar
- Ska Torshälla fortfarande vara registrerad som klubb eller uppgå i annan klubb. Per-Åke kontaktar klubben.

8. Datum för nästa möte.

Nästa möte är 6 april kl. 16:00 i Västeråsbridgens lokaler.



9. Mötets avslutande.

Ordförande tackade för ett bra möte, som därmed avslutades.

Västerås den 26 januari 2025

Ann-Sophie Tersmeden
Sekreterare

Lennart Ekholm
Ordförande